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Protokół Nr 150/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego 

odbytego w dniu 13 czerwca 2023 r. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu Grudziądzkiego odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego 

w Grudziądzu, przy ul. Małomłyńskiej 1. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Adam Olejnik  - Starosta 

2. Marcin Dziadzio  - Wicestarosta 

3. Barbara Dobek  - Członek Zarządu 

4. Krzysztof Klucznik  - Członek Zarządu 

5. Aleksander Zadykowicz - Członek Zarządu 

a ponadto: 

1. Marzena Dembek - Przewodnicząca Rady 

2. Grażyna Kalita - Skarbnik Powiatu 

3. Dorota Kaczerowska - Sekretarz Powiatu 

4. Rafał Zieliński  - Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie skonsolidowanego bilansu jednostki samorządu terytorialnego. 

4. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Grudziądzkiego na 2023 rok. 

5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w sąsiedztwie 

drogi gminnej nr 040147C w miejscowości Mały Rudnik, gmina Grudziądz. 

6. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości na własność Powiatu Grudziądzkiego. 

7. Projekt decyzji Zarządu Powiatu Grudziądzkiego oddającej w trwały zarząd na rzecz 

Powiatowego Zarządu Dróg nieruchomość gruntową stanowiącą własność Powiatu 

Grudziądzkiego. 

8. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie przyznania dotacji dla Parafii 

Rzymsko - Katolickiej pw. św. Jakuba w Dąbrówce Królewskiej na prace konserwatorskie przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
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9. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie uchwalenia Regulaminu Społecznej 

Straży Rybackiej Powiatu Grudziądzkiego. 

10. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Grucie w 2022 r. 

11. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Łasinie w 2022 r. 

12. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego dróg powiatowych na terenie powiatu grudziądzkiego. 

13. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie udzielenia wotum zaufania 

Zarządowi Powiatu Grudziądzkiego. 

14. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Powiatu Grudziądzkiego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 

Grudziądzkiego za 2022 rok. 

15. Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 

Powiatu Grudziądzkiego za 2022 rok. 

16. Sprawy organizacyjne, zapytania, wolne wnioski. 

17. Zakończenie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu otworzył Starosta p. Adam Olejnik, witając wszystkich 

obecnych biorących udział w posiedzeniu. Starosta p. Adam Olejnik stwierdził, że w posiedzeniu 

bierze udział 5 na 5 Członków Zarządu Powiatu Grudziądzkiego. 

Lista obecności z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w dniu 13 czerwca 2023 r. stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu. 

Starosta p. Adam Olejnik przedstawił porządek posiedzenia, do którego Członkowie Zarządu 

nie wnieśli uwag i przyjęli go jednogłośnie. 

Następnie Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do punktu posiedzenia dotyczącego 

zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu jednostki samorządu terytorialnego, po czym poprosił 

Skarbnika Powiatu p. Grażynę Kalitę o przedstawienie ww. bilansu. 

Skarbnik Powiatu p. Grażyna Kalita przedstawiła skonsolidowany bilans jednostki samorządu 

terytorialnego. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą uwagi lub zapytania 

do przedstawionego bilansu. 
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Wobec braku uwag oraz pytań, Starosta p. Adam Olejnik poprosił o zatwierdzenie i podpisanie 

skonsolidowanego bilansu jednostki samorządu terytorialnego. 

Skonsolidowany bilans jednostki samorządu terytorialnego stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 Kolejno Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do projektu uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na rok 

2023. Dodał, że aktualny projekt uchwały do sesji prawdopodobnie ulegnie zmianie, ponieważ 

Starostwo jest w trybie podjęcia procedury projektowej w sprawie wybudowania nowego budynku 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Grucie. Projekt ten znajduje się w ramach konkursu ogłoszonego 

przez Marszałka, którego dofinansowanie wynosić będzie 95%. Starosta p. Adam Olejnik poprosił 

Skarbnik Powiatu p. Grażynę Kalitę o przedstawienie ww. projektu uchwały. 

Skarbnik Powiatu p. Grażyna Kalita przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na rok 2023. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą uwagi lub zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego, w związku z czym: 

Wicestarosta p. Marcin Dziadzio odniósł się do kwestii wyświetlacza mierzącego prędkość przy 

szkole w Piaskach. Powiedział, że po raz kolejny są zdejmowane środki na tę inwestycję i poprosił, 

aby Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafał Zieliński spróbował zrealizować to zadanie  

w 2023 roku. 

Wobec braku dalszych uwag i pytań, Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, w wyniku 

którego Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Grudziądzkiego na rok 2023 

i postanowili przekazać projekt uchwały pod obrady Rady. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Grudziądzkiego na 2023 rok stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia dotyczącego 

projektu uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w sąsiedztwie drogi gminnej 

nr 040147C w miejscowości Mały Rudnik, gmina Grudziądz, po czym poprosił Kierownika Wydziału 

Geodezji i Nieruchomości p. Edwarda Wiatrowskiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości p. Edward Wiatrowski przedstawił projekt uchwały 

Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w sąsiedztwie drogi gminnej nr 040147C 

w miejscowości Mały Rudnik, gmina Grudziądz. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą uwagi lub zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego. 

Wobec braku uwag oraz pytań, Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego 

w sąsiedztwie drogi gminnej nr 040147C w miejscowości Mały Rudnik, gmina Grudziądz. 

Uchwała Nr 150/232/2023 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w sąsiedztwie drogi 

gminnej nr 040147C w miejscowości Mały Rudnik, gmina Grudziądz stanowi załącznik nr 4 

do protokołu. 

 Kolejno Starosta p. Adam Olejnik poprosił Kierownika Wydziału Geodezji i Nieruchomości 

p. Edward Wiatrowski o przedstawienie projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na własność Powiatu Grudziądzkiego. 

Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości p. Edward Wiatrowski przedstawił projekt uchwały 

Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na własność 

Powiatu Grudziądzkiego. 

Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafał Zieliński potwierdził, że wszystko w ww. sprawie jest 

sprawdzone i powiedział, że jest to teren pożądany w razie planów przebudowy, napraw lub 

remontów, więc jest wskazane żeby nabyć tę nieruchomość. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą uwagi lub zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Wobec braku uwag i pytań, Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na własność Powiatu 

Grudziądzkiego i postanowili przekazać projekt uchwały pod obrady Rady. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

na własność Powiatu Grudziądzkiego stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do projektu decyzji Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego oddającej w trwały zarząd na rzecz Powiatowego Zarządu Dróg nieruchomość 
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gruntową stanowiącą własność Powiatu Grudziądzkiego, po czym poprosił Kierownika Wydziału 

Geodezji i Nieruchomości p. Edwarda Wiatrowskiego o przedstawienie ww. decyzji. 

Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości p. Edward Wiatrowski przedstawił projekt decyzji 

Zarządu Powiatu Grudziądzkiego oddającej w trwały zarząd na rzecz Powiatowego Zarządu Dróg 

nieruchomość gruntową stanowiącą własność Powiatu Grudziądzkiego. 

Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafał Zieliński dopowiedział, że działki, które były pasem 

drogowym są do uporządkowania. Dodał, że Powiatowy Zarząd Dróg występuje do Wojewody 

o ponowne włączenie tych działek w pas drogowy, w konsekwencji czego, po uregulowaniu prawa 

własności przekazywane są one w trwały zarząd. 

Wobec braku uwag oraz pytań, Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli decyzję Zarządu Powiatu Grudziądzkiego oddającej 

w trwały zarząd na rzecz Powiatowego Zarządu Dróg nieruchomość gruntową stanowiącą własność 

Powiatu Grudziądzkiego. 

Decyzja o sygn. GN.6844.3.18.2023 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego z dnia 13 czerwca 2023 r. 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 Starosta p. Adam Olejnik zapytał Kierownika Wydziału Geodezji i Nieruchomości p. Edwarda 

Wiatrowskiego kiedy mija czas ogłoszenia o zamiarze sprzedania budynku w Białochowie. 

Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości p. Edward Wiatrowski odpowiedział, że z przepisów 

wynika, iż informacja o zamiarze sprzedania musi być ogłoszona również w gazecie. Poinformował, 

że głoszenie to zostało umieszczone w gazecie dnia 15.05.2023 r., w związku z tym 6 tygodni minie 

28.06.2023 r. Dodał, że po upływie tego terminu trzeba będzie powołać komisję przetargową oraz 

ustalić termin ogłoszenia o przetargu. 

 Kolejno Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do następnego punktu posiedzenia dotyczącego 

projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymsko – 

Katolickiej pw. św. Jakuba w Dąbrówce Królewskiej na prace konserwatorskie przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków i poprosił Kierownik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Zarządzania 

Kryzysowego p. Hannę Lotarską o przedstawienie projektu uchwały. 

Kierownik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Zarządzania Kryzysowego p. Hanna Lotarska przedstawiła 

projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymsko – 

Katolickiej pw. św. Jakuba w Dąbrówce Królewskiej na prace konserwatorskie przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. Dodała że Parafia otrzymuje dotacje od roku 2016 i w 2022 roku 
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kwota ta wynosiła 10 000,00 złotych. Dodała również, że łączny koszt zadania wynosi 106 000,00 

złotych. 

Wicestarosta p. Marcin Dziadzio zaproponował dotacje w wysokości 5 000,00 złotych. Zaproponował 

również aby nie przyznawać zabezpieczonej kwoty w wysokości 15 000,00 zł, aby pozostałe środki 

były możliwe do dyspozycji. 

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik przychyla się do wypowiedzi Wicestarosty p. Marcina 

Dziadzio. Zgodził się, aby dofinansować kwotą 5 000,00 złotych, a pozostałe środki przesunąć na inne 

potrzeby. 

Członkowie Zarządu wyrazili zgodę na propozycję Wicestarosty p. Marcina Dziadzio 

o dofinansowanie kwotą 5 000,00 złotych. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą uwagi lub zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Wobec braku dalszych uwag oraz pytań, Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, w wyniku 

którego Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymsko – Katolickiej pw. św. Jakuba 

w Dąbrówce Królewskiej na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków oraz 

postanowili przekazać projekt uchwały pod obrady Rady. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymsko – 

Katolickiej pw. św. Jakuba w Dąbrówce Królewskiej na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 Następnie Kierownik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Zarządzania Kryzysowego p. Hanna 

Lotarska przedstawiła pismo od Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Świeciu nad Osą 

p. Grzegorza Gila z prośbą o dofinansowanie Festynu Świętojańskiego. Dodała również, że  

w ubiegłym roku Starostwo przekazało kwotę 300,00 złotych. 

Członkowie Zarządu zaproponowali, aby zwiększyć kwotę dofinansowania, po czym jednogłośnie 

wyrazili zgodę na dofinansowanie kwotą 400,00 złotych 

 Kolejno Kierownik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Zarządzania Kryzysowego p. Hanna 

Lotarska przedstawiła pismo od Prezesa Zarządu Klubu Sportowo – Turystycznego „Elektryk” 

Grudziądz, w którym informuje, że mieszkanka Powiatu Grudziądzkiego została powołana przez 

Polskie Stowarzyszenie Klasy EUROPA do reprezentowania kraju w żeglarskich Mistrzostwach 

Świata Klasy Europa. W piśmie zwracają się również z prośbą o rozpatrzenie możliwości przekazania 
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wyjeżdżającej ekipie gadżetów reklamowych związanych z Powiatem. Dodała, że z uwagi na fakt,  

że Polski Związek Żeglarski nie partycypuje w kosztach wyjazdu, którego całkowity koszt 

dwuosobowej ekipy zawodnik plus trener szacowany jest na 20 000,00 złotych, Zarząd KST Elektryk 

w Grudziądzu zwrócił się z prośbą o dofinansowanie kosztów wyjazdu w możliwie satysfakcjonującej 

kwocie. 

Starosta p. Adam Olejnik wyraził zgodę na możliwość przekazania gadżetów reklamowych 

związanych z Powiatem, natomiast nie przychyla się do prośby o dofinansowanie kosztów wyjazdu. 

Członkowie Zarządu p. Krzysztof Klucznik i p. Aleksander Zadykowicz wyrazili swoją wątpliwość 

w kwestii dotyczącej braku partycypacji Polskiego Związku Żeglarskiego w kosztach wyjazdu. 

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik dodał, że Starostwo może dofinansować wyjazd 

w symbolicznej kwocie, ponieważ zawodniczka jest mieszkanką Powiatu. 

Przewodnicząca Rady p. Marzena Dembek zgodziła się z propozycją Członka Zarządu p. Krzysztofa 

Klucznika o wsparciu zawodniczki symboliczną kwotą, ponieważ jest mieszkanką Powiatu. Dodała 

również, że dla kolarzy co roku przekazywana jest kwota w wysokości 500 – 600 złotych. 

Starosta p. Adam Olejnik zaproponował środki w kwocie 500,00 złotych na zakup rzeczy potrzebnych 

ekipie na wyjazd. 

Wobec braku dalszych uwag Członkowie Zarządu wyrazili zgodę na dofinansowanie kwotą 

500,00 złotych do zakupu rzeczy potrzebnych na wyjazd dla dwuosobowej ekipy. 

Pismo Prezesa Zarządu Klubu Sportowo – Turystycznego „Elektryk” Grudziądz z dnia 30.05.2023 r. 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 Dalej Kierownik Wydziału Rozwoju, Edukacji i Zarządzania Kryzysowego p. Hanna Lotarska 

przedstawiła pismo od Koła Gospodyń Wiejskich w Turznicach, w którym zwracają się z prośbą 

o pomoc materialną lub finansową w organizacji imprezy plenerowej z okazji dnia dziecka oraz 

powitania lata. 

Ze względu na ograniczoną liczbę środków Starosta p. Adam Olejnik zaproponował pomoc materialną 

w formie gadżetów promujących Powiat, na co Członkowie Zarządu wyrazili zgodę. 

Następnie Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia dotyczącego 

projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie uchwalenia Regulaminu Społecznej Straży 

Rybackiej Powiatu Grudziądzkiego i poprosił Kierownika Wydziału Środowiska i Budownictwa 

p. Kazimierza Sobótkę o przedstawienie projektu uchwały. 
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Kierownik Wydziału Środowiska i Budownictwa p. Kazimierz Sobótka przedstawił projekt uchwały 

Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie uchwalenia Regulaminu Społecznej Straży Rybackiej 

Powiatu Grudziądzkiego informując, jakie zmiany zostały wprowadzone w Regulaminie. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą uwagi lub zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego, w związku z czym: 

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik zapytał, czy Strażnik może przedstawić się osobie 

kontrolowanej za pomocą numeru legitymacji, a nie z imienia i nazwiska. 

Kierownik Wydziału Środowiska i Budownictwa p. Kazimierz Sobótka odpowiedział,  

że w Regulaminie zapisane jest, że Strażnik ma obowiązek przedstawić się osobie kontrolowanej 

i pokazać legitymację Strażnika Społecznej Straży Rybackiej. W związki z czym okazanie numeru 

legitymacji wpisuje się w ramy Regulaminu. Dodał, że podał przedstawienie się za pomocą imienia 

i nazwiska jako przykład. 

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik dopytał również, czy jest to Powiatowa Społeczna Straż 

Rybacka oraz czy w związku z tym Starostwo przeznacza środki pieniężne na jej działanie. 

Kierownik Wydziału Środowiska i Budownictwa p. Kazimierz Sobótka odpowiedział, że jest to 

Społeczna Straż Rybacka Powiatu Grudziądzkiego. Dodał, że nie ma ustalonej kwoty dofinansowania, 

natomiast ostatnio Straż otrzymała wsparcie od Starostwa Powiatowego w postaci dofinansowania 

zakupu drona. 

Wobec braku dalszych uwag oraz pytań, Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, w wyniku 

którego Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie uchwalenia Regulaminu Społecznej Straży Rybackiej Powiatu 

Grudziądzkiego oraz postanowili przekazać projekt uchwały pod obrady Rady. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie uchwalenia Regulaminu Społecznej Straży 

Rybackiej Powiatu Grudziądzkiego stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 Kolejno Starosta p. Adam Olejnik poprosił Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie p. Bożenę Grabdę o przedstawienie kolejnych punktów posiedzenia dotyczących projektu 

uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Grucie w 2022 r. oraz projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie oceny 

działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Łasinie w 2022 r. 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie p. Bożena Grabda przedstawiła projekt uchwały 

Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Grucie 
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w 2022 r. oraz projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie oceny działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Łasinie w 2022 r. Dodała, że Warsztaty mają obowiązek do 1 marca 

złożyć sprawozdanie z działalności finansowej oraz z zakresu prowadzonej rehabilitacji za rok 

poprzedni. Dodała, że sprawozdanie to jest podstawą do oceny działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą uwagi lub zapytania 

do przedstawionych projektów uchwał Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

Wobec braku uwag oraz pytań, Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Grucie w 2022 r. oraz 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Łasinie w 2022 r. i postanowili przekazać projekty 

uchwał pod obrady Rady. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Grucie w 2022 r. stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Łasinie w 2022 r. stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Dalej Starosta p. Adam Olejnik poprosił Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

p. Bożenę Grabdę o informacje odnośnie konferencji, która odbyła się 12.06.2023 r. 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie p. Bożena Grabda poinformowała, że była to 

konferencja w ramach projektu „Rodzina w Centrum 3”. Dodała, że konferencja ta miała na celu 

promowanie idei pieczy rodzinnej i pieczy zastępczej oraz zapoznanie osób, które pracują w obszarze 

wsparcia rodziny i dzieci. Dodała, że na konferencję zgłosiły się 62 osoby. 

Następnie Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia dotyczącego 

projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg powiatowych na terenie powiatu grudziądzkiego. Dodał, że uchwała  

Nr XLVII/17/2023 Rady Powiatu Grudziądzkiego z dnia 22 marca 2023 r. w sprawie ustalenia stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na terenie powiatu grudziądzkiego została 

zakwestionowana w dwóch punktach przez Wojewodę Kujawsko – Pomorskiego, w związku  

z powyższym konieczne jest uporządkowanie kwestii, których stwierdzono nieważność. Następnie 

Starosta p. Adam Olejnik poprosił Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafała Zielińskiego  

o przedstawienie ww. projektu uchwały. 
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Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafał Zieliński przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych  

na terenie powiatu grudziądzkiego, po czym zaproponował stawki opłat za zajęcie pasa drogowego 

w poszczególnych gminach.  

Starosta p. Adam Olejnik dopowiedział, że najbezpieczniejszy byłby powrót do stanu wyjściowego, 

ponieważ nie mogą obniżyć stawki jedynie dla tzw. „witaczy”. Dodał, że obniżenie stawek musiałoby 

być dla wszystkich obiektów znajdujących się w pasie drogowym dróg powiatowych. 

Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik stwierdził, że wysokość stawki powinna zostać wyrównana  

do stawek, które obowiązują w gminach i powinna wynosić 2,00 złote. 

Wicestarosta p. Marcin Dziadzio dopowiedział, że w miejscowościach są również znakowania 

numerów posesji, które są w pasach drogowych oraz tablice sołeckie więc może to generować duże 

koszty dla gmin. 

Starosta p. Adam Olejnik zaproponował, aby stawka za opłatę za zajęcie pasa drogowego pozostała 

w wysokości 2,00 złotych oraz aby przekazać projekt uchwały pod obrady Rady. 

Wobec braku dalszych uwag oraz pytań, Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, w wyniku 

którego Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych  

na terenie powiatu grudziądzkiego i postanowili przekazać projekt uchwały pod obrady Rady. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg powiatowych na terenie powiatu grudziądzkiego stanowi załącznik nr 12 

do protokołu. 

 Kolejno Starosta p. Adam Olejnik przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego 

w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Grudziądzkiego. 

Wobec braku uwag oraz pytań, Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Grudziądzkiego 

i postanowili przekazać projekt uchwały pod obrady Rady. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi 

Powiatu Grudziądzkiego stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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 Dalej Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do następnego punktu posiedzenia dotyczącego 

projektu uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Powiatu Grudziądzkiego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Grudziądzkiego 

za 2022 rok. 

Wobec braku uwag oraz pytań, Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatu Grudziądzkiego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Grudziądzkiego za 2022 rok i postanowili przekazać 

projekt uchwały pod obrady Rady. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Powiatu Grudziądzkiego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Grudziądzkiego 

za 2022 rok stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do projektu uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Grudziądzkiego za 2022 rok. 

Wobec braku uwag oraz pytań, Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Grudziądzkiego za 2022 rok 

i postanowili przekazać projekt uchwały pod obrady Rady. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Grudziądzkiego w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 

Powiatu Grudziądzkiego za 2022 rok stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 Kolejno Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do następnego punktu posiedzenia dotyczącego 

spraw organizacyjnych, zapytań i wolnych wniosków, w związku z czym: 

1. Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafał Zieliński poinformował, że firma UNITRAK 

Sp. z o.o. przedstawiła do zatwierdzenia umowy o przelew wierzytelności, celem zabezpieczenia 

uzyskanego kredytu, w związku z realizacją zadań przebudowy z rozbudową drogi powiatowej  

nr 1416C Zielnowo – Fijewo oraz drogi powiatowej nr 1378C Grudziądz – Gać. 

Pismo Powiatowego Zarządu Dróg sygn. FN.3101.2.11.2023 z dnia 16 maja 2023 r. stanowi załącznik 

nr 16 do protokołu. 

2. Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafał Zieliński przedstawił pismo, w którym 

Powiatowy Zarząd Dróg prosi o wyrażenie zgody na uznanie brukowca pozyskanego z rozbiórki przy 

realizacji inwestycji przebudowy z rozbudową drogi powiatowej nr 1378C Grudziądz – Gać, jako 
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materiał nie nadający się do ponownego użycia. Zaproponował, aby pozyskany brukowiec uznać, 

jako odpad i przekazać go wykonawcy celem utylizacji na jego koszt. 

Starosta p. Adam Olejnik dodał, że jeżeli Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafał Zieliński nie 

widzi zastosowania dla brukowca to zgadza się na proponowane rozwiązanie. 

Wicestarosta p. Marcin Dziadzio również zgodził się z daną propozycją. Uważa, że skoro kamień jest 

bezwartościowy i nie będzie wykorzystywany to nie ma przeciwwskazań, aby go przekazać 

wykonawcy. 

Wobec braku dalszych uwag oraz pytań, Członkowie Zarządu jednogłośnie wyrazili zgodę na prośbę 

Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg. 

Pismo Powiatowego Zarządu Dróg sygn. ZP.271.3.5.2023 z dnia 7 czerwca 2023 r. stanowi załącznik 

nr 17 do protokołu. 

3. Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafał Zieliński poinformował, że został zakończony 

I etap remontów cząstkowych emulsją i grysami. Dodał, że aktualnie odbywa się pierwsze wykaszanie 

poboczy dróg powiatowych, które zostały podzielone na dwa rejony. Wyjaśnił, że pierwszy rejon 

obejmuje część od Drogi Krajowej nr 16 w kierunku północnym, gdzie wykonawcą jest SKR 

Rogóźno, natomiast pozostały teren koszony jest przez Powiatowy Zarząd Dróg w Grudziądzu. 

 

4. Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafał Zieliński przeszedł do kwestii przetargów. 

Poinformował, że w dniu dzisiejszym tj. 13.06.2023 r. nastąpi rozstrzygnięcie przetargu dotyczącego 

masy na gorąco, co jest kolejnym etapem remontów cząstkowych. Dodał również, że dnia  

12.06.2023 r. odbyło się rozstrzygnięcie przetargu na drogę w Linarczyku, w wyniku którego złożone 

zostały dwie oferty. Oznajmił, że pierwszą ofertą była lokalna firma z Grudziądza na kwotę 

459 000,00 złotych, natomiast druga to firma Euro System Trans Szymon Rosochowicz z Torunia  

na kwotę 601 000,00 złotych. Dodał, że w budżecie aktualnie jest około 320 000,00 złotych na 

realizację zadania, w związku z czym, aby rozstrzygnąć przetarg należy dołożyć około 140 000,00 

złotych. Wspomniał również o przetargach na chodniki w miejscowościach Linowo, Świecie nad Osą 

oraz Mały Rudnik, które rozstrzygną się dnia 15.06.2023 r. Dalej powiedział, że ogłoszenie przetargu 

dotyczącego nakładek asfaltowych odbędzie się 16.06.2023 r. Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

p. Rafał Zieliński dopowiedział również, że jest ogłoszony przetarg na oznakowanie poziome  

w dwóch miejscach: droga Zakurzewo – Mokre oraz Grudziądz – Nicwałd. Dodał także,  

że do 21.06.2023 r. będzie ogłoszenie o możliwości wykonania dokumentacji projektowej na chodniki 

w miejscowościach Zakurzewo, Wielki Wełcz i Słup. 
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5. Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafał Zieliński poinformował o aktualnych 

inwestycjach. Poinformował, że na inwestycji Zielnowo – Fijewo w miejscowości Kneblowo zostały 

położone dwie warstwy masy, pozostała jedynie warstwa ścieralna, zjazdy oraz utwardzenie poboczy. 

Dodał również, że rozpoczęły się prace na inwestycji Grudziądz – Gać, natomiast na inwestycji Biały 

Bór – Wałdowo Szlacheckie – Ruda prace mają rozpocząć się z pierwszym dniem wakacji  

w momencie, gdy przestanie jeździć komunikacja powiatowa. 

 

6. Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafał Zieliński poinformował również,  

że Powiatowy Zarząd Dróg przystąpił do wykonywania remontów we własnym zakresie. Wyjaśnił, że 

aktualnie prace prowadzone są w Świeciu nad Osą, natomiast planowane są również w miejscowości 

Łasin oraz Rogóźno. 

 

7. Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik powiedział, że przy chodnikach przy 

ul. Grudziądzkiej znajdują się hałdy piasku i zapytał Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg 

p. Rafała Zielińskiego, czy w najbliższym czasie będzie to posprzątane. 

Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafał Zieliński odpowiedział, że jeżeli otrzymywane są 

informacje o zanieczyszczeniach drogowych to znajduje się to w obowiązku PZD i wykonują takie 

prace. Dodał również, że starają się współpracować z samorządami w sprawie utrzymania chodników. 

 W związku z brakiem innych spraw organizacyjnych do omówienia, zapytań i wolnych 

wniosków oraz wyczerpaniem się porządku obrad Starosta p. Adam Olejnik podziękował wszystkim 

za udział w spotkaniu, po czym zakończył 150 posiedzenie Zarządu Powiatu Grudziądzkiego. 

 

Starosta 

/-/ Adam Olejnik 

 

Wicestarosta 

/-/ Marcin Dziadzio 

Członek Zarządu 

/-/ Krzysztof Klucznik 

 

Członek Zarządu 

/-/ Aleksander Zadykowicz 

 

Członek Zarządu 

/-/ Barbara Dobek 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Paulina Prokopowicz 


